

代禱事項 Prayer Items:

- 請為教會的福音工作多擺上禱告。請為每一福音聚會及真理慕道班禱告，願多人蒙恩得救。
- 多位年老弟兄姊妹，身體軟弱，求主憐憫，使弟兄姊妹們經歷主的大能和扶持。請在禱告中記念：
 - 張振華弟兄在接受放射治療的過程中，求主堅固老弟兄的信心，得屬天平安。
 - 駱雪霞姊妹因跌倒，脊骨壓裂，現在家中休養。求主使老姊妹早日康復，並有主的同在和安慰。
 - 李接聲弟兄，陳志瑩弟兄夫婦，甄大衛弟兄，章錫榮弟兄等，求主看顧，與他們同在。
- Please pray for the works of the Gospel. May the Lord use every Gospel Meeting and Basic Truth Class to draw the Gospel friends to Him that they may obtain His great Salvation.
- Some elderly brothers and sisters are suffering from physical weakness and sickness. May the Lord have mercy upon them that they may experience the Lord's sustaining power. Please remember:
 - Brother Zhenhua Zhang is undergoing radiotherapy. May the Lord strengthen the faith of our elderly brother and grant him heavenly peace.
 - Sister Suet Ha Lok is recovering from sacral spinal cord injury. May the Lord heal and comfort our elderly sister.
 - Continue to pray for Brother JieSheng Li, Brother Charles Chan and his wife, Brother David Yan, and Brother Simon Cheung. May the Lord watch over them and grant them peace.

下主日崇拜 Next Sunday Service

9:00am-10:15am Service		11:30am-12:45pm 聚會	
Song Leader:	Bor Yan	領會：	邢志良
Pianist:	Sophia Tsang	司琴：	麥碧雲
Message:	Y.C Hui	信息：	鄭捷
Translator:		翻譯：	郭立群
Announcer:	Bor Yan	報告：	邢志良
Ushers:	James Shen	招待：	夏紹軍, 馮大衛
	Barry Lu		胡玉金, 何郭水雲
擘餅聚會 Lord's Table (10:30 am - 11:15 am)			
服事(Serving Members): 李諾恆, 曾玉全, 鄭東凱, 甄叔英, 沈先翀			

溫哥華基督教會

VANCOUVER CHRISTIAN ASSEMBLY

October 24, 2021 二零二一年十月二十四日

每週聚會 Weekly Meeting		
主日 Sunday	9:00 am	信息聚會 (英語) Worship Service in English
	10:30 am	擘餅聚會 Lord's Table
	10:30 am	真理慕道班 (國, 粵, 英語) Basic Truth Class (Chinese & English)
	11:30 am	信息聚會 (國, 粵語) Worship Service in Chinese
	11:30 am	主日學 Sunday School
禮拜二 Tuesday	7:30 pm	禱告聚會 Prayer Meeting
禮拜四 Thursday	10:00 am	迦勒團契 Caleb Fellowship
禮拜五 Friday	7:30 pm	中文團契 Chinese Fellowship
		英文團契 English Fellowship

6990 Fraser Street, Vancouver, BC V5X 3V2

Tel: (604) 322-1772 www.vcabc.org

Email: office@vcabc.org

主日聚會Sunday Services

9:00am-10:15am

Song Leader:

Pianist:

Message:

Announcer:

Ushers:

Worship in English

David Pan

Maria Chang

Sam Li

David Pan

Micah Kwok, Sam He

10:30 am - 11:15 am

擘餅聚會Lord's Table

服事Serving Members:

徐偉, 馮大衛, 郭建平

潘旭佳, 李諾恆

司琴Pianist:

郭方慧莉

如果你尚未接受耶穌為主, 請勿領餅和杯

Please partake of the bread and cup only if you have received Jesus as your Savior.

Please tune in to channel **FM89.9** for English translation

11:30am-12:45pm

信息聚會 (國/粵語)

領會:

徐偉

司琴:

郭方慧莉

信息:

郭定強

翻譯:

梁國超

報告:

徐偉

招待:

陳浩, 余馨宇

周惠珍, 杜娟

上週奉獻收入Last Week's Offering

一般奉獻 General Fund: \$ 6,150.00

聖徒需用Saints' Need: \$ 1,885.00

會所基金Building Fund: \$ 700.00

南素理教會SSCA: \$ 200.00

個人奉獻包Personal Packages: 3

報告事項:

- 實體聚會已經恢復, 週中聚會照常, 歡迎弟兄姊妹到會所來參加聚會。
- 弟兄姊妹返回會所參加聚會, 爲了衆人的益處, 有關各項要求, 請弟兄姊妹們合作遵守, 待疫情過去, 一切當恢復正常。
- 梁博行弟兄夫婦於10月16日喜獲一子, 重6磅10安。嬰孩吃奶時出現胃酸倒流到氣管的情況, 求主醫治, 孩子得以健康的成長。弟兄一家蒙主看顧, 有主的平安和同在。
- All regular meetings will continue as usual. Brothers and sisters are welcome to attend the meetings at church.
- When brothers and sisters return to the church premises to attend the meetings, for the benefit of everyone, please comply with the relevant requirements. Once the pandemic has passed, everything should return to normal.
- Brother Vincent and Sister Nadia Liang are blessed with a son on October 16, weighed 6 lbs 10 ozs. The baby's stomach acid flows back into the trachea while feeding. May the Lord heal the baby and grant His peace and presence to the family.

本週默想經文Memory Verse of the Week:

“你們當以基督耶穌的心為心。”

– 腓立比書2:5

“Let this mind be in you which was also in Christ Jesus.”

– Philippians 2:5